
    

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2018ko apirilaren 24an, goizeko 12:00etan, 

egindako eta honako pertsona hauek 

osatutako Bozeramaileen Batzordean: 

 

Alberto Albístegui 

Ana Tellería 

 Gorka Errasti 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Honako akordio hauek hartu ziren. 

 

 

1.- Ciudadanos San Sebastián taldeak 

aurkeztutako mozioa Debabarreneko 

Mankomunitateari eskatzeko Eibarko 

kaleetako zikintasunari behin betiko 

irtenbidea emateko. 

 

 

Plenora ez eramatea erabaki da. Aurretik 

Udaletxean aurkeztutako eskaera bat da eta 

horren inguruan lana egiten ari da eta 

neurriak hartu dira dagoeneko. Hortaz, 

honen inguruan ez eztabaidatzea erabaki 

du Bozeramaileen Batzordeak. 

 

2.- Eibarko PP taldeak aurkeztutako mozioa 

Eibarko kaleetan dauden txakurren 

gorotzen aurkako kanpaina bat burutzeari 

eta horren aurrean neurriak hartzeari buruz 

eta txakurrak lotuta eramateari buruz. 

 

Plenora ez eramatea erabaki da. Aurretik 

Udaletxean aurkeztutako eskaera bat da eta 

horren inguruan lana egiten ari da eta 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el 24 de abril de 2018 a las 

12:00 horas y con la presencia de: 

 

           Alberto Albístegui 

Ana Tellería 

 Gorka Errasti 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Adoptó los siguientes acuerdos. 

 

 

1.- Moción presentada por Ciudadanos 

San Sebastián relativa a la exigencia a la 

Mancomunidad de Debabarrena de una 

solución definitiva al estado de 

insostenible suciedad de las calles en 

Eibar. 

 

Decide no elevarse a Pleno. Se trata de 

una cuestión que hace referencia a 

solicitudes realizadas a este Ayuntamiento 

anteriormente y que ya se están 

trabajando, por lo que la Junta de 

Portavoces ha decidido no llevarla a 

debate. 

 

2.- Moción presentada por PP de Eibar 

para la puesta en marcha de una campaña 

de concienciación ciudadana y la toma de 

medidas contra la presencia de 

excrementos caninos en las calles de 

Eibar y la correcta sujeción de los canes. 

 

Decide no elevarse a Pleno. Se trata de 

una cuestión que hace referencia a 

solicitudes realizadas a este Ayuntamiento 
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neurriak hartu dira dagoeneko. Hortaz, 

honen inguruan ez eztabaidatzea erabaki 

du Bozeramaileen Batzordeak. 

 

3.- Eibarko EAJ-PNV taldeak aurkeztutako 

mozioa eraikin berriek aparkaleku gehiago 

eduki ditzaten. 

 

Plenora eramatea erabaki da. 

4.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa Proactiva Open Arms 

GKBaren bukea libre uzteko. 

 

 

Plenora ez eramatea erabaki da. 

 

5.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa Eibarren Etxerik 

gabekoentzako aterpe bat edukitzearen 

beharrari buruz. 

 

 

Plenora eramatea erabaki da.  

 

Gai ordenean jasotako puntuez gain, udal 

Idazkariaren agurraren inguruan hitz egin da 

eta SWAP-en inguruko ebazpenaren berri 

eman da.   

anteriormente y que ya se están 

trabajando, por lo que la Junta de 

Portavoces ha decidido no llevarla a 

debate. 

 

3.- Moción presentada por Eibarko EAJ-

PNV de Eibar al objeto de que los nuevos 

edificios tengan más aparcamientos. 

 

Decide elevarse a Pleno. 

 

4.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar para apoyar la liberación 

del buque de la ONG Proactiva Open 

Arms. 

 

Decide no elevarse a Pleno.  

 

 

5.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar relativa a la necesidad de 

disponer y ofrecer un refugio de acogida 

para las personas sin techo en el municipio 

de Eibar. 

 

Decide elevarse a Pleno.  

 

 

Fuera de los puntos del orden del día, se 

ha sacado a colación la despedida de la 

Secretaria municipal y se ha dado cuenta 

de la resolución referente a los SWAP. 
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Eta eguerdiko 12:35ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, jarduneko Alkateak 

bilerari amaiera eman dio. 

Y siendo las 12:35 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde en 

funciones levanta la sesión. 

 


